
 

 
 
 
Referat styremøte 22.05.22 
 
Tilstede via Teams: Tor-Håkon Bjørnstad, Lise Lotte Wulff, Margunn Horstad, Geir Smeby, Siv Kristin 
Thomassen, Vibeke Sætherskar, Mette Løland og Sandra Hammersland. Lovlig forfall: Lill Kristin Nilsen & 
Hilde Mathisen 
 
 
 
 
Sak 39.22 Innkomne årsmøte referater fra avdelingene 
Tatt til etterretning. Minner om at valgkomiteene bør være uavhengig av det til enhver tid sittende styre 
og uten familiære bånd.  
 
 
Sak 40.22 Innkommen post  
 
E-post fra Catharina Engebretsen 
Saken ble styrebehandlet ang. avslag på søknad om dobbeltutstilling i Avd. Innlandet og svar sendes fra 
referent. 
 
 
E-post fra Hilde Jensen 
Saken ble styrebehandlet ang. avslag på søknad om dobbeltutstilling i Avd. Innlandet og svar sendes fra 
referent 
 
 
Sak 41.22 Planlegging for 2023 
Innhente utstillingsdato fra avdelingene samt dommerønsker for 2023. Planlegging av 
dommerkonferanse 2023. Hovedklubbens utstillinger for 2023. 
 
 
Sak 42.22 Eventuelt 
Styret ønsker å understreke viktigheten av at så mange som mulig deltar i helse- og 
adferdsundersøkelsen og spesielt avdelingene og kontaktgruppe å fremsnakke denne til både 
medlemmer og ikke medlemmer. Samme gjelder alle våre oppdrettere, som har mange valpekjøpere 
rundt om i landet. 
 
 
 
Referent: Siv Kristin Thomassen 
 
 


